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Şadi TÜRK 
Başkent Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetim Kurulu Başkanı

GELECEK KİMİNDİR?

Başkent Organize Sanayi Bölgesi; dinamik, üretken, katılımcı ve yenilikçi yapısını koruyan 
ve sürdüren bir OSB’dir.

Başkent OSB olarak, başından beri sadece bir sanayi bölgesi olmanın ötesine geçerek, büyüyen Ankara sanayisinin ve 
bölge ekonomisinin güçlü bir itici gücü haline gelme vizyonuyla hareket ettik. Katılımcılarımızla birlikte, katkı koyan kurum 
ve kuruluşların payını yadsımamak kaydıyla, önemli başarılara imza attık. Bundan böyle de hareket vizyonumuz anılan 
çerçevede devam edecektir. 

Öncelikle bölgemizi her alanda, kendi konuları ve gereksinimleri çerçevesinde, daha ileriye taşımak adına sanayi altyapısını 
güçlendirmek, bilimselliği, teknolojiyi teşvik etmek ve özellikle çevresel sürdürülebilirliğini desteklemek için çeşitli projeleri 
başlatarak, sayılarını ve alanlarını da çoğaltarak yürütüyoruz. 

Yürütülen projeler arasında; ulaşım sisteminin farklılaştırılması, alanımızın içinden geçen Ankara çayı dahil çeşitli ıslah-
altyapı iyileştirme ve yenileme çalışmaları, enerji verimliliği projeleri, atık yönetimi sistemleri ve yeşil alanların çoğaltılması 
gibi önemli adımlar yer alıyor. Ayrıca, Ar-Ge ve yenilikçilik alanındaki çalışmalarımızı da büyük bir özveri ile yürütüyoruz. 

Yenilikçi girişimlere destek vererek ve üniversite-sanayi iş birliklerini güçlendirerek teknolojik yenilikleri teşvik etmeyi, 
dünyadaki gelişmelerden katılımcılarımızı haberdar etmeyi, özgün projeler üretilmesini ve uygulamaya dönüştürülmesini 
amaç haline getiriyor, sürdürülebilir kılmaya çalışıyoruz. Böylece, içinde yer aldığımız bölge sanayisinin rekabet gücünü 
artırmayı, ulusal ve uluslararası pazarda lider konumumuzu pekiştirmeyi, yeni ve farklı alanlarda liderlikler oluşturulmasını 
hedefliyoruz.

Sürdürülebilirlik ve çevresel bilinç, iş yapış tarzımızın temel konulardaki duruşumuzun unsurlarımızdan biridir. Bu 
doğrultuda, enerji verimliliği, su tasarrufu, atık yönetimi ve karbon ayak izi azaltma gibi alanlarda stratejik adımlar 
atarak çevresel etkimizi minimize etmeyi, doğal kaynakları korumayı ve daha da önemlisi kalıcı kılınmasını sürdürmeyi 
amaçlıyoruz. 

Başkent OSB, sadece bugünün değil, gelecek nesillerin de yaşanabilir bir dünyada, kaliteli bir yaşam sürdürebilmeleri için 
sorumluluklarının her zaman bilincindedir.

Çevresel etkinin minimize edilmesinde dünyadaki gelişmeleri ilgili birimlerimiz yakından izlemektedir. İkinci bir Dünya’nın 
olmadığının, üzerinde yaşadığımız gezegenimizin bize sunduklarını yok etmememiz gerektiğinin, bunun bedelinin ağır 
olacağından hareketle, öncelikle insan ve canlı sağlığı için her alandaki çalışmalara destek ve öncü olmak çabası içindeyiz. 

Bunu yalnızca ürünlerimizin pazardaki yerini güçlendirmek için değil, en geniş anlamda çağımıza, işimize, insanımıza, 
doğamıza, çevremize duyduğumuz sorumluluğun gereği olarak yapıyoruz ve öyle olması gerektiğine inanıyoruz.

Evren yoksa dünya yok, dünya yoksa doğa yok, doğa yaksa insan yok. İnsan yoksa biz de yokuz. O nedenle her üretilen 
ürün birilerimize iş ve aş sağlarken, para kazandırırken, aynı zamanda dünyanın doğal dengesini bozan değil güçlendiren 
olması gerektiğine inanıyoruz. Bu inancımızı da sadece söylemiyor, yaşamaya ve yaşatmaya çalışıyoruz.

Anılan çerçevede uyguladığımız projeler ve faaliyetlerin neticesinde bölgemiz, Yeşil OSB Belgesini almaya hak kazanan 
ilk OSB’lerden biri oldu. Kaynak yönetimi ve atık azaltmadan enerji verimliliğine, iyi üretim uygulamalarından yenilenebilir 
enerji kullanımına kadar yapılan faaliyetlerin tüm yönlerine çevresel hususları entegre ettik. Böylece doğal çevre ile uyum 
içinde faaliyet gösteren bölgemiz; katılımcılarımızın ve onların çalışanlarının ekonomik büyümesini destekleyerek sosyal 
refaha ulaşmalarını da teşvik eder hale geldi.

Bizler Yönetim Kurulu olarak aktivitemizi hiç kaybetmedik. Elimizden geldiği kadar tüm platformlarda bölgemizi temsil 
etmeye çalışıyoruz. Yetebildiğimiz kadar bütün kamu hizmetlerinden faydalanmak için çabalıyoruz. Aynı zamanda kamu 
hizmeti üretiyoruz. Yetemediğimiz yerde de mücadelemizden vazgeçmiyor, her türlü zamanı ayırıp o işi sonlandırana 
kadar mücadelemize devam ediyoruz. Tüm aldığımız aksiyonlar, Başkent Organize Sanayi Bölgemizin genel anlamda tüm 
çıkarlarını eksiksiz korumak, kollamak ve her alanda gelişmesini sağlamak üzerine kuruludur.

Çalışmalarımız, sanayiye ve katılımcılarımıza en iyi hizmetin verilmesi anlamında önemli bir merhale teşkil ediyor. 
Dolayısıyla bunlar bir kişinin yaptığı ve yapacağı iş değil, hep birlikte katarak, destek alarak ve vererek, birbirimizi doğru 
anlayarak bu günlere geldiğimizi belirtmek isterim.

Başkent Organize Sanayi Bölgesi, sürdürülebilir bir ekonomik kalkınma, büyüme, sanayileşme ve toplumsal refah için 
sorumluluklarının bilincindedir ve çalışmalarını kararlılıkla sürdürmeye ve aydınlık geleceğe doğru kesintisiz ilerlemeye 
devam edecektir.

Gelecek; üreten, dünyaya ayak uyduran, yetinmeyip onu aşan, akılcı zeminde dayanışan,  çevresini el birliğiyle koruyan, 
bilime ve teknolojiye inanan, bunları sürdürebilenlerindir.
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Bölgemiz, çevreye gösterdiği 
duyarlılık ve sürdürülebilirlik 
konusundaki çalışmalarının karşılığını 
aldı. Başkanımız Şadi TÜRK, TOBB 
İkiz Kulelerinde düzenlenen Organize 
Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu’nun 
(OSBÜK) 22. Olağan Mali Genel 
Kurulu’na katılarak, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Sayın Mehmet 
Fatih KACIR’ın elinden Yeşil OSB 
belgemizi aldı.

TSE Başkanı Mahmut Sami ŞAHİN’in 
de bulunduğu törende, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih 
KACIR, çevre dostu projelerin ve 

sürdürülebilir sanayi anlayışının 
önemine dikkat çekerek, Yeşil OSB 
belgesinin bu anlamda büyük bir 
değer taşıdığını vurguladı.

Başkanımız Şadi TÜRK, “Başkent 
OSB olarak çevreye duyarlılığı 
ve sürdürülebilirliği her zaman 
önceliğimiz olarak gördük. Bu 
belge, yıllardır süren çabalarımızın 
ve projelerimizin bir sonucudur. 
Bu başarıda emeği geçen tüm 
çalışanlarımıza ve katılımcılarımıza 
teşekkür ediyorum. Gelecekte de 
yeşil ve sürdürülebilir projelerimize 
devam edeceğiz” dedi.

Başkent OSB olarak, sürdürülebilirlik 
ve çevreye duyarlılık konusundaki 
çalışmalarımızın Yeşil OSB belgesi ile 
taçlandırılmasından büyük mutluluk 
duyuyoruz.

Sürdürülebilir, yenilikçi ve çevreye 
duyarlı uygulamaları ile Yeşil OSB 
belgesini almaya hak kazanan 
bölgemiz, kaynak yönetimi ve atık 
azaltmadan enerji verimliliğine, iyi 
üretim uygulamalarından yenilenebilir 
enerji kullanımına kadar faaliyetlerin 
tüm yönlerine çevresel hususları 
entegre ediyor. 
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Bölgemiz, çevre dostu projeleri ve 
sürdürülebilirlik konusundaki öncü 
çalışmaları ile sanayi sektöründe 
örnek olmaya devam ediyor.

Yeşil OSB belgemizin, başta 
bölgemiz sanayicileri olmak 
üzere Ankara’mıza ve ülkemiz 
ekonomisine hayırlı olmasını 
diliyoruz.

Başkanımız Şadi TÜRK’e, Yönetim 
Kurulu Başkan Vekilimiz 
Mehmet ERGİN, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Ahmet Zeki TOPDEMİR, 
Öncel MOCAN, Bölge Müdürümüz 
Soner ERKEK ile OSBÜK 
Delegelerimiz Senih YAZICI ve 
Hayrettin TÜRK eşlik etti.
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Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı 
Oruç Baba İNAN, Sanayi Bölgeleri 
Genel Müdürü Abdurrahman AYDIN 
ve Genel Müdür Yardımcısı Caner 
KOÇOĞLU ile birlikte Bölgemize 
ziyarette bulundu.Yönetim Kurulu 
Başkanımız Şadi TÜRK ile Yönetim 
ve Denetim Kurulu Üyelerimiz 
tarafından karşılanan Bakan 
Yardımcısı Oruç Baba İNAN ve 

beraberindeki heyete, bölgemizin 
dünden bugüne gelişimi, büyümesi 
ve ülke sanayisine olan katkıları 
hakkında bilgi verildi.

Bölgedeki altyapı çalışmaları, çevre 
düzenlemeleri ve katılımcıların 
ihtiyaçları hakkında detaylı bilgi alan 
Bakan Yardımcısı İNAN, katılımcıların 
karşılaştığı sorunlar ve çözüm 

önerileri üzerine Başkanımız Şadi 
TÜRK ile görüş alışverişinde bulundu. 
Ziyaretin ardından Bakan Yardımcısı 
Oruç Baba İNAN, Başkent OSB’nin 
bölgenin ekonomik kalkınmasına 
olan katkılarını takdirle karşıladığını 
belirterek misafirperverliğinden dolayı 
Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK ile Yönetim ve Denetim Kurulu 
Üyelerimize teşekkür etti.

SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKAN YARDIMCISI 
ORUÇ BABA İNAN BÖLGEMİZİ ZİYARET ETTİ
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Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, Sanayi ve Teknoloji Bakan 
Yardımcıları Sayın Zekeriya COŞTU 
ve Sayın Dr. Çetin Ali DÖNMEZ’i 
makamlarında ziyaret ederek 
bölgemizin sanayi ve teknoloji 
alanındaki konularını ele aldı.

Ziyarette Bakan Yardımcıları, 
Başkent OSB’nin başarılarına ve 
bölgenin ekonomik katkılarına olan 

olumlu yaklaşımlarını dile getirerek, 
Başkanımız Şadi TÜRK ile bir süre 
görüşerek sohbet ettiler.

Ziyaret sonrasında Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK, 
Bakan Yardımcılarına teşekkür 
ederek, bölgemizin sanayi ve 
teknoloji alanındaki gelişmelerine 
katkı sağlamaya devam etmeleri 
konusunda destek talebinde 

bulundu.Başkanımız TÜRK:
“Sanayi alanında Ankara’nın ve 
ülkemizin geleceğine önemli katkılar 
sağlamak adına değerli Bakan 
Yardımcılarımızla verimli bir görüşme 
gerçekleştirdik. Dayanışma ile 
Ankara’nın büyüyen sanayisine 
Başkent OSB olarak katkı sağlamaya 
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 

SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKAN YARDIMCILARINA 
ZİYARETTE BULUNDUK
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Başkanımız Şadi TÜRK, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz, Bölge 
Müdürümüz ve Müdür Yardımcımız 
ile birlikte CHP Genel Başkanlığına 
seçilen Sayın Özgür ÖZEL’i tebrik 
etmek için makamında ziyaret etti.
Ziyarette, Başkanımız TÜRK 
tarafından Ankara ve ülkemiz 

ekonomisine büyük katkı sağlayan 
OSB’miz hakkında bilgi verildi. 
CHP Genel Başkanı Özgür ÖZEL, 
ziyaretten büyük bir memnuniyet 
duyduğunu dile getirdi. Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK’e 
ziyaretlerinde Yönetim Kurulu 
Başkan Vekilimiz Mehmet ERGİN, 

Yönetim Kurulu Üyelerimiz Öncel 
MOCAN, Hüseyin VAROL, 
Denetim Kurulu Üyemiz Ali GÖK, 
Bölge Müdürümüz Soner ERKEK 
ve Müdür Yardımcımız Sevda 
GÜVENÇ eşlik etti.

CUMHURİYET HALK PARTİSİ GENEL BAŞKANI 
ÖZGÜR ÖZEL’E TEBRİK ZİYARETİ
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Başkanımız Şadi TÜRK, 
İYİ Parti Genel Başkanlığına seçilen 
Müsavat DERVİŞOĞLU’na tebrik 
ziyaretinde bulundu.

İYİ Parti Genel Merkezinde gerçekleşen 
ziyarette Başkanımız Şadi TÜRK, 
Ankara’nın büyüyen sanayisine ve 
ekonomik hayatına katkı sağlayan 
bölgemiz hakkında detaylı bilgi verdi.

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat 
DERVİŞOĞLU, nazik ziyaretlerinden 
dolayı bölgemiz yönetimine teşekkür etti.

Başkanımız TÜRK’e ziyaretlerinde 
Yönetim Kurulu Başkan Vekilimiz 
Mehmet ERGİN, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Ahmet Zeki TOPDEMİR ve 
Öncel MOCAN, Denetim Kurulu Üyemiz 
Osman ÇETİNEL ile Bölge Müdürümüz 
Soner ERKEK eşlik etti.

İYİ PARTİ GENEL BAŞKANI MÜSAVAT 
DERVİŞOĞLU’NA TEBRİK ZİYARETİNDE BULUNDUK
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Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz ve Bölge Müdürümüz ile birlikte Ankara 
Büyükşehir Belediye Başkanlığına yeniden seçilen 
Mansur YAVAŞ’ı makamında ziyaret ederek hayırlı olsun 
dileklerini iletti.

Yapılan ziyarette, Başkanımız Şadi TÜRK ve beraberindeki 
heyet, Ankara’nın büyüyen sanayisine ve ekonomik 
gelişimine katkı sağlayan bölgemizin projeleri hakkında 
Başkan YAVAŞ’a bilgi verdi. Ayrıca, ortak çalışma olanakları 
konusunda görüş alışverişinde bulunuldu.

Başkan Mansur YAVAŞ, ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek, Başkent OSB’nin bölgedeki ekonomik 
büyümeye ve istihdama olan katkılarından dolayı teşekkür 
etti. Ayrıca, sanayi ve belediye iş birliğinin önemine vurgu 
yaparak, ortak projelerin hayata geçirilmesi konusunda 
desteklerini belirtti.

Ziyaretin sonunda Başkanımız Şadi TÜRK, Ankara 
Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur YAVAŞ’a yeni dönem 
için çalışmalarında başarılar ve kolaylıklar diledi.

ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI 
MANSUR YAVAŞ’A HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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Sincan Kaymakamı Levent 
KILIÇ, Başkent Organize 
Sanayi Bölgemizi ziyaret etti.

Ziyaret kapsamında, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK tarafından karşılanan 
Kaymakam KILIÇ, bölgemizin 
mevcut durumu ve gelecek 
planları hakkında bilgi aldı. 
Yapılan görüşmelerde, Başkent 
OSB’nin altyapı ve üst yapı 
projeleri üzerinde duruldu.

Kaymakam KILIÇ, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK’e misafirperverliği ve 
bilgilendirmeleri için teşekkür 
ederek, Sincan Kaymakamlığı 
olarak Başkent OSB’ye gerekli 
her türlü desteğin verileceğinin 
altını çizdi.

Sincan Kaymakamı Levent 
KILIÇ’a, bölgemize yapmış 
olduğu ziyaretlerinden dolayı 
teşekkür ederiz.

SİNCAN KAYMAKAMI LEVENT KILIÇ, BÖLGEMİZE 
ZİYARETTE BULUNDU
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Başkanımız Şadi TÜRK, Ayaş 
Belediye Başkanlığına seçilen İzzet 
DEMİRCİOĞLU’na tebrik ziyaretinde 
bulundu.

Yapılan ziyarette, Ayaş ve çevresinin 
ekonomik gelişimini destekleyecek 
projeler üzerinde duruldu. Özellikle, 
sanayi alanında iş birliğinin 
artırılması ve yeni yatırım fırsatlarının 
değerlendirilmesi konuları ele alındı.

Başkanımız Şadi TÜRK, bölgemizin 
son dönemde hayata geçirdiği 
projeler ve gelecek hedefleri 
hakkında bilgi verdi. Ayrıca, sanayi 
ve belediye iş birliğinin, bölgenin 
sürdürülebilir kalkınmasına önemli 
katkılar sağlayacağını belirtti.

Ayaş Belediye Başkanı İzzet 
DEMİRCİOĞLU, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek 

Başkanımız TÜRK ile beraberindeki 
heyete teşekkür etti.

Ziyaretlerinde Başkanımız TÜRK’e 
Yönetim Kurulu Başkan Vekilimiz 
Mehmet ERGİN, Yönetim Kurulu 
Üyemiz Ahmet Zeki TOPDEMİR, 
Bölge Müdürümüz Soner ERKEK ve 
Müdür Yardımcımız Ali AYDIN eşlik 
etti.

AYAŞ BELEDİYESİNE ZİYARETTE BULUNDUK
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TEMELLİ SANAYİ HAVZASINDA BULUNAN 
OSB’LERİN ORTAK SORUNLARI GÖRÜŞÜLDÜ

Ankara Sanayi Odası Başkanı Seyit 
ARDIÇ’ın başkanlığında, ASO 2. 
ve 3. Organize Sanayi Bölgesinde 
Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK’ün de katılımıyla Temelli 
Sanayi Havzasında bulunan diğer 
OSB’lerin sorunları ve çözüm 
yollarının ele alındığı toplantı 

gerçekleştirildi.Toplantıda, Temelli 
Sanayi Havzasında oluşan yağmur 
suyu ve arıtılmış atık suların Ankara 
Çayı’na deşarjı projesi için gerekli 
altyapı ihtiyacı ile çözüm önerileri 
hakkında görüş alışverişinde 
bulunuldu.

Toplantıya; ASO 2. OSB Başkanı 
Mete ÇAĞLAYAN, Anadolu OSB 
Başkanı Hüseyin Kutsi TUNCAY ve 
Ankara Dökümcüler İhtisas OSB 
Başkanı Berat DARÇIN katılım 
sağladı.
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BÖLGEMİZİN GELENEKSEL İFTAR YEMEĞİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Başkent Organize Sanayi Bölgesi 
olarak, Ramazan ayının bereketini 
ve birlik beraberlik duygularını 
pekiştirmek adına geleneksel 
iftar yemeğimizi Bilkent Otel’de 
gerçekleştirdik.

Yoğun katılımın sağlandığı iftar 
yemeği, protokol üyelerinin, 
katılımcıların ve çok sayıda davetlinin 
bir araya gelerek dayanışma ve 
paylaşma duygularını pekiştirdiği 
anlamlı bir buluşmaya dönüştü.

İftar yemeği öncesinde Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK, 

Yönetim Kurulu Üyelerimiz ile birlikte 
davetlileri karşıladı.Akşam ezanın 
okunmasıyla oruçlar açıldı ve dualar 
edildi. Ardından Başkent OSB 
Yönetim Kurulu Başkanı Şadi TÜRK 
kısa bir hoş geldiniz konuşması 
gerçekleştirdi.

Davetlilere hoş geldiniz diyerek 
sözlerine başlayan Başkan TÜRK, 
“2019 yılına kadar geleneksel iftar 
soframız her Ramazan ayında 
kuruluyordu ve mutlu bir şekilde 
birlikte oluyorduk. Covid-19’un 
hayatımıza girmesiyle 2020 yılında 
kopan ilişki, dört yıl aradan sonra 

bugün tekrar bir araya gelmemizi 
memnuniyetle karşılıyorum. Bizim 
soframız Halil İbrahim sofrası, 
herkese açık ve herkesin burada 
olması bizleri mutlu ediyor” diye 
belirtti.

Misafirlerin davete icabet etmesinden 
mutluluk duyduğunu ifade eden 
Başkent OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Şadi TÜRK, Ankara 
sanayisinin temeli ve neferleri olarak 
Ankara’yı, Türkiye’nin gelişmekte olan 
en büyük şehirlerinden biri yaptık 
dedi.
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“Ankara’yı, memur şehri olmaktan 
çıkartıp sanayi şehri olmasını 
ölmeden gördük. İstihdam 
yaratıyoruz, hem OSB’ler ile hem 
sanayinin diğer kesimleriyle… 

Yeni Yönetimimiz ile birlikte Başkent 
OSB olarak Ankara sanayisinin daha 
iyi yerlere gelmesi için çalışmaktan 
hiç vazgeçmeyeceğiz. 

Tüm bakanlarımız ve bakan 
yardımcılarımız da sanayimize 
hep destek oluyorlar. Teşvikleriyle 

yol almamızı sağlıyorlar bizlere de 
sadece çalışmak düşüyor” diye 
konuştu. Başkan TÜRK, bir dahaki 
Ramazan aylarına sağlıkla erişmeyi 
temenni ederken, tüm davetlilere 
hayırlı ramazanlar dileklerinde 
bulunarak konuşmasını sonlandırdı.

İftar yemeğine, Hazine ve Maliye 
Bakan Yardımcısı Sayın Abdullah 
Erdem CANTİMUR, Gençlik ve Spor 
Bakan Yardımcısı Sayın Av. Doç. Dr. 
Safa KOÇOĞLU, 

Siyasi Partilerin Ankara Milletvekilleri, 
Vali Yardımcısı Harun KAYA, Ankara 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Seyit ARDIÇ, Sincan 
Kaymakamı Levent KILIÇ, Rektörler, 
İl Müdürleri, Ankara’da bulunan 
Organize Sanayi Bölgelerinin 
Başkanları, Başkent OSB katılımcıları 
ile bürokrasi ve iş dünyasından çok 
sayıda davetli katıldı.

Geleneksel iftar yemeğimize katılım 
gösteren tüm davetlilerimize teşekkür 
ederiz.
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SÜRDÜRÜLEBİLİR İHRACATIN İLK ADIMI ATILDI

Ticaret Bakanlığı desteğiyle 
yürütülen, Metal ve Makine 
Sektöründe Sürdürülebilir İhracat 
için Yeşil ve Dijital Dönüşüm UR-GE 
Projesi açılış toplantısı, Ticaret Bakan 
Yardımcısı Sayın Özgür Volkan 
AĞAR’ın katılımıyla Bölge Müdürlüğü 
Yönetim Binasında gerçekleştirildi.
Toplantıda, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Şadi TÜRK ve Ticaret 
Bakan Yardımcısı Sayın Özgür 
Volkan AĞAR, açılış konuşması 
gerçekleştirdiler.
Dünya’nın ileri gelen ülkeleri ve 
toplumlarıyla sanayileşmeyi amaç 
edinmiş toplumların birbiri ile yarışın, 

bilimsel ortamdan üst düzeylere 
taşındığını belirterek konuşmasına 
başlayan Yönetim Kurulu Başkanımız 
Şadi TÜRK, “Hızlanan bir Dünya 
düzeni içinde hareket etmek 
zorundayız. Dolayısıyla düşünmeye 
bile zamanımızın olmadığı ve çok hızlı 
hareket etmemiz gereken zamanları 
yaşıyoruz. Özellikle sanayi üretiminde 
sanayicilerimizin şirketlerinin 
yapılanması, geleceğe hazırlanması 
ve geleceğe hazırlanırken de 
kendi rakibi olan şirketlerin önünde 
durması, yakaladığı müşterileri 
kaybetmemesi, ürünlerini kullanılabilir 
en üst düzey kalitede ve çevreye 

uygun bir biçimde olabilmesini 
sağlaması gerekiyor” dedi.Başkan 
TÜRK: “Belirttiğim gibi, önümüzde 
çalışılması gereken çok iş var. Biz, 
her fırsatta Başkent Organize Sanayi 
Bölgesi olarak, sanayicilerimizin 
bu yönde uyarılması, dikkate 
alınması ve hızlandırılması için 
elimizden gelen çabayı sürdürmeyi 
görev edindik. Hem ülkemizin 
kalkınmasında öncelikli olan Sanayi 
Bakanlığımız, Ticaret Bakanlığımız 
gibi bakanlıklarımızdan aldığımız 
desteklerle hem de bölgemizin, sizler 
adına yapacağı bir takım çalışmalarla 
sürekli karşınızdayız” diye konuştu.
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Başkan Şadi TÜRK, “Dış Ticaret 
İstihbarat Merkezimiz ve Yenilik 
Merkezimiz faaliyetlerini sürdürüyor. 
Bu kapsamda şirketlerimiz 
kendi bünyelerinde eksik olan 
şeyleri bizlerin önderliğinde ve 
danışmanlığında geliştiriyorlar. 

Tabii şirketlerin yönetim kadroları 
buna ciddi şekilde zaman ayırmaları 
lazım. Eğer zaman ayırmazsak yok 
olacağız. Bu olguları fırsat bilerek 

kurumlarımızı gözden geçirmemiz 
faydalı olacaktır” dedi.

Başkan TÜRK, “Organize Sanayi 
Bölgeleri sadece sanayiciye arazi 
üretip hizmet veren kuruluşlar 
olmaktan çıkmalı. Daha yenilikçi, 
daha bilimsel çalışmaların içinde 
olabilen ve sadece sözde değil 
fiiliyatta da fabrikalara bunu 
yansıtabilen bir takım çalışmaların 
içerisinde olmaları gerekiyor. 

Organize Sanayi Bölgelerine bakış 
açılarının değiştiği, 100, 200, 500 
OSB var demek yerine çok etkin ve 
yetkin 200 tane OSB’miz var ama 
Dünya’da ses getiriyoruz dedirtmek 
ülkece en büyük amacımız olmalı. 
Dolayısıyla çoğulculuktan çıkıp 
niteliklerin artırıldığı ortamların 
oluşması gerektiğini her imkanda 
anlatmaya çalışıyorum” diye konuştu. 
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Bu projeyi, proje yaptık çöpe atalım 
gibi olmasından yana davranmıyoruz, 
aksine bu seçilen projelerin 
gelecekte şirketlerimize ve ülkemize 
hangi katkıları yapacağına bakarak 
proje yapıyoruz diye konuşmasını 
sürdüren Başkan Şadi TÜRK, “Dış 
Ticaretimizi geliştirmemiz lazım. 

Karbon ayak izi ve yeşil dönüşümün 
de görmezden gelinmemesi 
gerekiyor. Bu durum önümüze 
hızla gelecek ve yaptığımız ürünleri 
satamayacak noktada ayağımıza 
pranga bağlayacağından haberdar 
olmanızı rica ediyorum. Bir örnek 
vermek istiyorum. 2000’li yılların 
başlarıydı. 

Bosna’da hidroelektrik santrali 
şirketine gittim. Daha santralin 

yapımına başlamadan Almanlar 
bizden yeşil enerji lisansı bedeli 
istediler. Anladık ki Almanya’da veya 
sanayileşmiş ülkelerde karbon ayak 
izinin eş değeri lisansının alınması 
gerekiyor. Bu durum bizim önümüze 
şimdi geldi.

Eğer ayak uyduramazsak bu durum 
bizim önümüze çok acı reçete 
koyabilir. Firmalarımızı, fabrikalarımızı 
ve çevre koşullarımızı bu duruma 
hızla hazırlamamız gerekiyor. 

Ben Yönetim Kurulumuza, 
görevli arkadaşlarımıza ve bölge 
sanayicisine çok teşekkür ediyorum. 
Biz Türkiye’nin en yeşil, sanayi 
kompleksi içindeyiz ve böyle olmaya 
da devam edeceğiz” dedi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, “İnşallah hedeflediğimiz 
başarıları hep birlikte yaşayıp 
hem ülke olarak hem Ankara 
sanayisi olarak özellikle de Başkent 
Organize Sanayi Bölgesi olarak 
farkındalığımızın herkes tarafından 
hissedilir olmasını topyekün elde 
etmek zorundayız. 

Bizim çabalarımız yetmez, 
gösterdiğimiz bütün çabalar 
sanayicimizin fabrikalarının içinde 
huzurlu ve rahat ürün üretip Dünya 
teknolojisi ile yarışır ürünlerini pazara 
sunmasıyla karşılık bulacaktır. 
Hepinize başarılar diliyorum” diyerek 
sözlerine son verdi.
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Açılış toplantısı, Ticaret Bakan 
Yardımcısı Ömer Volkan AĞAR’ın 
konuşmalarıyla devam etti.

Başkent Organize Sanayi Bölgesi 
tarafından yürütülmekte olan Metal 
ve Makine Sektöründe Sürdürülebilir 
İhracat için Yeşil ve Dijital Dönüşüm 
UR-GE Projesi açılış toplantısında 
bulunmaktan dolayı memnuniyet 
duyduğunu ifade ederek sözlerine 
başlayan Bakan Yardımcısı AĞAR, 
Başkent OSB’nin sürdürülebilir kaliteli 
hizmet ve altyapı sunan, sanayinin 
üretim kapasitesini ve rekabet 
gücünü artıran, kaynakları verimli 
kullanan, Ar-Ge’ye her zaman öncelik 
veren, çevreye duyarlı, yenilikçi bir 
OSB olma misyonundan dolayı 

mutluluk duyduğunu belirtti.
Ticaret Bakan Yardımcısı Ömer 
Volkan AĞAR, Başkent OSB’nin 
kaynak yönetimi, atık azaltma, enerji 
verimliliği ve yenilenebilir enerji 
kullanımı başta olmak üzere Yeşil 
OSB olma yolunda attığı adımları da 
gururla takip ettiğini söyledi.

Konuşmaların ardından, Başkent 
OSB bünyesinde metal ve makine 
sektöründe faaliyet gösteren 
firmalara proje hakkında Projeler 
ve Sürdürülebilirlik Yöneticisi Dilara 
DANACI TOPCUOĞLU tarafından 
bilgilendirme yapıldı.

Metal ve Makine Sektöründe 
Sürdürülebilir İhracat için Yeşil ve 

Dijital Dönüşüm UR-GE Projesi açılış 
toplantısı, Ceyhun YEŞİLŞERİT’in 
İhtiyaç Analizi süreci hakkında yaptığı 
sunumun ardından sona erdi.

Açılış Toplantısına; Ticaret Bakan 
Yardımcısı Ömer Volkan AĞAR 
ve Başkent OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Şadi TÜRK’ün yanı sıra 
Çankaya Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Hadi Hakan MARAŞ, Ticaret 
Bakanlığı İhracat Genel Müdürü 
Mehmet Ali KILIÇKAYA, Sincan 
Kaymakamı Levent KILIÇ, Ankara 
Teknokent Genel Müdürü Güray 
DEĞERLİ, Başkent OSB Yönetim ve 
Denetim Kurulu Üyeleri katıldı.
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KATILIMCIMIZ 5S OTOMOTİV’E ZİYARET

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz ve Bölge Müdürümüz ile birlikte 
katılımcımız 5S Otomotiv İmalat Sanayi ve Ticaret 
A.Ş.’yi ziyaret etti.
Başkanımız Şadi TÜRK, üretim alanını gezerek 
firmanın dünden bugüne gelişimi ile üretim 
faaliyetleri hakkında 5S Otomotiv İmalat Sanayi 
ve Ticaret A.Ş Yönetim Kurulu Başkanı Senih 
YAZICI’dan bilgi aldı.

“Başkent OSB olarak katılımcılarımızla birlikte 
büyüyoruz. Onların faaliyetlerini yerinde görmenin 
yanı sıra bizden taleplerini de dinliyor ve 
adımlarımızı atıyoruz” diye konuşan Başkan TÜRK, 
bu ziyaretlerin katılımcıların taleplerini yerinde tespit 
etmek açısından çok önemli olduğunu vurguladı.
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5S Otomotiv 2011 yılında Senih 
Yazıcı tarafından Samsun’da 
kurulmuştur. Yedek parça 
perakende sektöründe ticari 
faaliyetine başlayan şirketimiz, 
faaliyet alanına günlük araç 
kiralama ve uzun dönem araç 
kiralamayı eklemiştir.

2013 yılından itibaren uzun 
ve kısa dönem araç kiralama 
ile Türkiye’nin birçok ilinde 
2.000 yeni araç ve profesyonel 
aktif ekibi ile kiralama hizmeti 
vermektedir.

İlerleyen yıllarla birlikte yedek 
parça ithalat ihracatta da büyük 
girişimler yapmıştır. 3 Kıtaya 
20’den fazla ülkeye ihracat 
gerçekleştirmektedir.

2020 yılında üretim alanına 
yatırım yaparak, faaliyet alanlarına 
bir yenisini eklemiştir. Otomobil 
Hava ve Polen filtresi üretimini 
Samsun da kurmuş olduğu 
tesisinde gerçekleştirmektedir.
Firmamız kurumsal yapısı, geniş 
vizyonu, deneyimli ve eğitimli 
kadrosu ile hizmette kalite ve 
güveni hedeflemiştir. Firmamız 

200’ün üzerinde çalışanı ile 
Türkiye’nin 6 büyük ilinde 
bulunan 11 ofis ve 2 fabrikasıyla 
hizmet vermektedir.

Samsun’da bulunan fabrikamız, 
3.000 M2 kapalı alanda ve 
Ankara’da olan yeni tesisimiz 
20.000 M2 kapalı alanda, 
modern üretim depolama alanına 
sahip olup burada üretimimiz ve 
hizmetlerimiz devam etmektedir.

5S OTOMOTİV
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20. OLAĞAN GENEL KURUL GERÇEKLEŞTİ

23 yıldır ‘Ankara’yı Sanayi’nin 
Başkenti’ yapmak amacıyla 
çalışmalarını sürdüren Başkent 
Organize Sanayi Bölgesinin 20. 
Olağan Genel Kurulu, yoğun katılımla 
gerçekleşti.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı 
ile başlayan Genel Kurulda, 
2023 yılında gerçekleştirilen tüm 
faaliyetlerin yer aldığı kısa film izlendi.

Kısa film izlendikten sonra Genel 
Kurulun açılışını Yönetim Kurulu 

Başkanımız Şadi TÜRK yaptı.
Başkent OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Şadi TÜRK, 2023 yılı 
değerlendirmesinde, 20. Olağan 
Genel Kurul’un dar bir alandan çıkışın 
olduğu günlere rastladığını belirterek 
geleceğin daha güzel günlerde 
ve daha güzel şekilde olacağını 
düşündüğünü söyledi. 

“Organize Sanayi Bölgemizin, genel 
ekonomik konjonktürden farklı 
ve ayrışmış bir yürüyüşü var. Bu 
katkıdan dolayı ben hepinize tek tek 

teşekkür ediyorum. Katılımcı olmanız 
ve bu katılımcılığın sonucunda 
korkusuzca yatırımlarınızı yapıyor 
olmanız, elimizden gelen her türlü 
desteği vermenin ana ateşleyicisi 
oldu. 

Dolayısıyla bütün zorluklara rağmen 
gelişen bir organize sanayi bölgesi 
ve yenileşmiş bir sanayi görüntüsü 
bizleri gururlandırıyor.” diye konuştu.
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BAŞKENT OSB DURMADAN 
ÜRETİYOR

Konuşmasına devam eden Başkan 
TÜRK, “Genel anlamda baktığımızda 
organize sanayi bölgemiz, yönetim 
olarak aktivitesini hiç kaybetmedi. 
Tüm platformlarda bölgemizi temsil 
etmeye çalışıyoruz. Yetebildiğimiz 
kadar bütün kamu hizmetlerinden 
faydalanmak için çabalıyoruz. 
Hiçbir zaman mücadelemizden 
vazgeçmiyor, her türlü zamanı 
ayırıp o işi sonlandırana kadar 

mücadeleye devam ediyoruz. 
Tüm aldığımız aksiyonlar, organize 
sanayi bölgemizin genel anlamda 
tüm çıkarlarını eksiksiz korumak, 
kollamak ve gelişmesini sağlamak 
üzerine kurulu ve ben bu kapsamda 
yönetim kurulumuzda görev alan tüm 
arkadaşlara huzurunuzda teşekkür 
ediyorum.

Başkent OSB Yönetiminde görev 
alan herkesin aynı ilke ile çalışmalarını 
sürdürdüğünü ifade eden Başkan 
Şadi TÜRK, bölgenin ekonomik 

sıkıntıya düşmeden sağlıklı bir şekilde 
büyüdüğünü ifade etti.
“Bu çalışmalar, sizlere en iyi hizmetin 
verilmesi anlamında önemli bir 
merhale teşkil ediyor. Dolayısıyla 
bunlar bir kişinin yapacağı iş değil, 
biz hep birlikte bu günlere geldik. 
Genel Kurullarda salonumuz 
gün geçtikçe doluyor ve şölen 
havasında geçiyor. Bizler daha çok 
tartışmalıyız, yapabileceklerimiz 
daha çok değerlendirmeliyiz diye 
düşünüyorum” dedi.
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HER YIL ORTALAMA %20 
ORANINDA BÜYÜYORUZ

Normal günlerde bir araya gelmenin 
kolay olmadığını da söyleyen Başkan 
TÜRK, “Sizlerle tek tek görüşmeye 
çalışıyoruz fakat bu duruma zaman 
ayırmak çok kolay olmuyor. 

Çünkü artık sayımız belirli noktalara 
ulaştı. Bu sayı ile devam ettiğimiz 
sürece bölgemiz her yıl ortalama 
%20’ye yakın büyüme ile gelişiyor” 
diye konuştu. Yönetim Kurulu 
Başkanı Şadi TÜRK’ün açılış 
konuşmasının ardından Divan 

Başkanlığına Zeki UDÜL, Divan 
Üyeliğine ise Ayça Gül ARICI oy birliği 
ile seçildiler.

Genel Kurul, Başkan TÜRK’ün 2023 
yılı değerlendirmesiyle devam etti.

Yönetim Kurulu Başkanı Şadi 
TÜRK’ün katılımcıları 2023 
yılı faaliyetleri konusunda 
bilgilendirmesinin ardından Denetim 
Kurulu Üyesi Osman ÇETİNEL, 
denetim kurulu raporunu, Serbest 
Muhasebeci Mali Müşavir Serkan 
BALTACI YMM Denetim Raporu’nu 
okudu. 

Ardından kürsüye çıkan Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz Hüseyin VAROL, 
2023 yılı bilanço gelir gider 
tablosunu, Ahmet Zeki TOPDEMİR 
ise 2024 yılı tahmini bütçesi ve 
çalışma programını katılımcılar ile 
paylaştılar.

Başkent OSB 20. Olağan Genel 
Kurulumuz, her zaman olduğu gibi 
bu yıl da katılımcılarımızın yoğun 
ilgisi ile birlik ve beraberlik içinde 
gerçekleşti.
20. Olağan Genel Kurulun hayırlı 
olmasını diler, katılım gösteren 
herkese teşekkür ederiz.
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2005 yılından bugüne faaliyette olan 
ve %52,7 pay hissesi Başkent OSB’ye 
ait, Başkent Yatırım A.Ş., 2023 yılı Mali 
Genel Kurulunu gerçekleştirdi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK’ün katılımıyla gerçekleşen 
Başkent Yatırım A.Ş Genel Kurulunda 

genel durum, bütçe ve gelecek 
planlarına dair görüş alışverişi yapıldı 
ve değerlendirmelerde bulunuldu.

Başkent OSB çatısı altındaki 
kurumların bölgeyi daima ileriye 
götürdüğünü belirten Başkanımız Şadi 
TÜRK, “Başkent OSB’nin çıkarları 

doğrultusunda birlikte hareket ederek 
bölgemizi Ankara’nın en saygın OSB’si 
yapmak için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi.

Mali Genel Kurul, diğer gündem 
maddelerinin görüşülüp karara 
bağlanmasının ardından sona erdi.

BAŞKENT YATIRIM MALİ GENEL KURULU 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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BAŞKENT OSB MESLEKİ VE TEKNİK ANADOLU 
LİSESİNİN MEZUNİYET TÖRENİ DÜZENLENDİ

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK ile Yönetim Kurulu Üyelerimiz, 
Başkent OSB Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi öğrencilerinin 
mezuniyet sevincine ortak oldular.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile 
başlayan törende Lise Müdürü 
Cennet KAYA, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Şadi TÜRK ve Prof. 
Dr. Üstün DÖKMEN konuşma 
gerçekleştirdi.

Başkent OSB Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi öğrencilerinin 
mezuniyet sevinçlerini paylaşmaktan 
mutluluk duyduğunu ifade eden 
Başkanımız Şadi TÜRK, şunları 
söyledi: “Yıllar önce buraya 
geldiğimizde kuş uçmaz, kervan 
geçmez bir bölgedeydik. Burayı 

bugün ekonominin kalbi, Ankara’nın 
en gelişmiş ve ekonomisine en 
büyük katkıyı veren bir bölge haline 
getirmekten dolayı gururluyuz. 
Bu gurur bizim için yeterli değil, 
asıl gururumuz bugün bu lisede 
öğrencilerimizin mezun olması. 
Gururumuz, Türkiye Cumhuriyetine 
faydalı, Atatürk ilke ve inkılaplarına 
uygun karakterde, başarılı ve eğitimle 
donanmış çocuklarımızın yaşama 
başlangıç yapabilme gücüne 
erişmesini sağlamak oldu.” diye 
konuştu.

Mezun olan öğrenciler adına mutlu 
ve gururlu olduğunu da belirten 
Başkanımız TÜRK, “Sadece sanayi 
ile ilgilenmekten ziyade geleceğimizin 
teminatı olan çocuklarımızın 
geleceğe hazırlanmasını sağlamak 

ile ilgileneceğiz. Çocuklarımız 
ile ilgilendikçe bu okulumuza 
yansıyacak. Okulumuza yansıyan 
her olumlu hareket lisemizin 
başarısını artırarak çocuklarımıza da 
yansıyacak. 

Yıllar önce planlama yaparken 
Meslek Yüksekokulumuz ile 
başlayan, Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi ile devam eden Mesleki 
Eğitim Merkezi ile desteklenen daha 
sonra ihtiyaçlara cevap vermesi için 
yurdumuzun yapılmasıyla daha da 
gözde hale gelen kampüsümüz, 
çocuklarımızın eğitim süreçlerini en 
rahat en refah şekilde tamamlamaları 
görevimiz oldu.” dedi.
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“Değerli aileler, kısa vadede 
çalışma hayatına girenin başarılı 
olduğunu düşünsek de eğitim, her 
şeyin başında gelen bir olgudur. 
Çocuklarımız mezun olduktan sonra 
diğer rakipleriyle rekabet edecekler. 
Bu rekabeti kazanabilmek için 
gereklilikleri en büyük donanım olan 
eğitimdir. Sizler, büyük fedakarlıklarla 
çocuklar yetiştiriyorsunuz. Biz de öyle 
yetiştik. Yemedik, yedirdik sözünüzde 
sonuna kadar haklısınız. 

Bizler elimizden gelen her türlü 
desteği öğrencilerimize vermeye 
çalıştık. Ben, en az siz aileler gibi 
fedarkarlıklarını esirgemeyen ve 
Cumhuriyet Türkiyesi’nin aklı hür, 
vicdanı hür çocuklarını yetiştiren 
öğretmenlerimize de teşekkürlerimi 
iletiyorum.” diye konuşan Başkanımız 
Şadi TÜRK, alınan diplomaların 

öğrencilerin hayat mücadelesinde 
büyük önem arz ettiğini vurguladı.
Çocuklar için geleceğin teminatı 
ve en değerli varlıklar olduğunu 
ifade eden Başkanımız TÜRK, “En 
değerli şeyler en korunaklı yerlerde 
saklanır ki zarar görmesin. Ama 
bizler ne yazık ki bu lafı gerçeğe 
dönüştüremedik. Değerli olan 
varlıklarımızı sahiplenmediğimiz için 
onların başkalarınca sahiplenilmesine 
sebep olduk. Bu kimi zaman FETÖ, 
kimi zaman mafya ve kimi zaman 
terör oldu. 

Bunları önlememizin tek yolu 
çocuklarımıza sahip çıkmamızdan 
geçiyor. Çocuklarımızın mutlaka 
eğitime yönlendirilmesi hepimizin 
boynunun borcu olmalıdır.” dedi ve 
konuşmasını sonlandırdı.
Konuşmasının ardından Yönetim 

Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK, okul 
birincileri ile okul içinde veya dışında 
düzenlenen yarışmalarda dereceye 
giren öğrencilere ödüllerini vererek 
tebrik etti.

Mezun olan öğrenciler, günü anısına 
mezuniyet pastalarını keserek 
keplerini attılar.Coşkuyla kutlanan 
mezuniyet töreni, müzik dinletisinin 
ardından sona erdi.

Mezuniyet törenine Yönetim 
Kurulu Başkan Vekilimiz Mehmet 
ERGİN, Yönetim Kurulu Üyelerimiz 
Ahmet Zeki TOPDEMİR, Hüseyin 
VAROL, Öncel MOCAN, Denetim 
Kurulu Üyelerimiz Ali GÖK, Osman 
ÇETİNEL, Bölge Müdürümüz Soner 
ERKEK, aileler, öğretmenler ve çok 
sayıda davetli katıldı.
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KATILIMCIMIZ GÜLHAN YEDEK PARÇA’YA ZİYARET

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, bölgemizde faaliyet gösteren 
katılımcılarımıza yönelik ziyaretlerine 
devam ediyor.

Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve 
Bölge Müdürümüz ile katılımcımız 
Gülhan Yedek Parça İmalat Sanayi 
ve Ticaret Ltd. Şti.’yi ziyaret eden 
Başkanımız Şadi TÜRK, firmanın 
üretim alanını gezerek üretim 
faaliyetleri hakkında Yönetim Kurulu 
Başkanı Turan DEĞİRMENCİ’den 

bilgi aldı.TÜRK, yapılan çalışmaların 
bölgemize ve ülke ekonomisine 
sağladığı katkılardan dolayı firma 
yetkililerine teşekkür etti. 

Ayrıca, firmanın inovasyon ve Ar-Ge 
yatırımlarının önemine vurgu yaparak, 
bu tür girişimlerin desteklenmesi 
gerektiğini belirtti.

Gülhan Yedek Parça İmalat Sanayi 
ve Ticaret Ltd. Şti. Yönetim Kurulu 
Başkanı Turan DEĞİRMENCİ, 

ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, Başkanımız Şadi TÜRK ve 
Yönetim Kurulu Üyelerimize teşekkür 
etti.

Katılımcı ziyaretinde Başkent OSB 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili 
Mehmet ERGİN, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Ahmet Zeki TOPDEMİR, 
M. Emrah HEPER, Hüseyin VAROL, 
Denetim Kurulu Üyelerimiz Osman 
ÇETİNEL ve Ali GÖK ile Bölge 
Müdürümüz Soner ERKEK bulundu.
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1978’de kurulan GÜLHAN, şu 
anda 12.000 m² kapalı alan, 
6000 m² lik açık alana sahip 
tesislerinde iş ve inşaat makineleri 
sektörüne kauçuk ağırlıklı 
yedek parçalar üreten lokomotif 
firmalardan biridir. 

Ayrıca firmamızda plastik ve 
poliüretan keçeler ile sipariş 
üzerine yedek parça dizaynı ve 
imalatı yapılmaktadır. Son yıllarda 
Savunma Sanayisine de ağırlık 
veren katılımcımız, Aselsan’ın 

onaylı tedarikçisidir ve birçok 
projeyi başarı ile tamamlayıp 
teslim etmiştir.

Gülhan, 45 yıllık tecrübesi ile 
sektöre lokomotif kuruluş olarak 
hizmet vermektedir. 

Ürünler, Türkiye genelinde 
kullanılmakta olup; Almanya 
ağırlıklı olmak üzere Amerika, 
Rusya, Suudi Arabistan, Güney 
Kore, Singapur gibi Dünyanın 
yaklaşık 80 ülkesine de ihraç 

edilmektedir. Amerika da, o pazar 
için kurulmuş ve Minnesota 
bölgesindeki depoda satış 
yapan firma mevcuttur. Ürdün, 
Suudi Arabistan, Libya, Mısır, 
Azerbaycan ve Güney Kore’de 
de bayileri bulunmaktadır.

Yurt içinde özellikle inşaat 
sektöründe tanınan ve iyi bir 
imaja sahip Gülhan, yurt dışında 
da aynı güveni sağlamanın haklı 
gururunu sürdürmektedir.

GÜLHAN YEDEK PARÇA
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KATILIMCIMIZ EKO KAYNAK VE MAKİNA 
TEKNOLOJİLERİ A.Ş.’YE ZİYARET

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, katılımcımız EKO Kaynak ve 
Makina Teknolojileri A.Ş.’yi ziyaret 
etti.

Firma sahibi Emrah DUMAN 
tarafından karşılanan Başkanımız 
TÜRK, firmanın üretim alanlarını 
gezerek incelemelerde bulundu.

Ayrıca firmanın projeleri ve faaliyetleri 
hakkında bilgi alan Başkanımız 

TÜRK, gelişen ve büyüyen Ankara 
sanayisine katkı sağlayan katılımcı 
firmalarımızın, Başkent OSB olarak 
her zaman yanlarında olacağını 
belirtti.

Firma sahibi Emrah DUMAN, nazik 
ziyaretlerinden dolayı Başkent OSB 
yönetimine teşekkürlerini iletti.

Başkanımız Şadi TÜRK’e 
ziyaretlerinde, Yönetim Kurulu 

Başkan Vekilimiz Mehmet ERGİN, 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz Ahmet 
Zeki TOPDEMİR, Öncel MOCAN, 
Hüseyin VAROL, Denetim 
Kurulu Üyemiz Ali GÖK ile Bölge 
Müdürümüz Soner ERKEK eşlik etti.

Misafirperverliklerinden dolayı 
katılımcımıza teşekkür ederiz.
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Eko Kaynak Teknolojileri Makine 
Otomasyon San. ve Tic. Ltd. Şti. 
2014 yılında çalışma hayatına 
başlamış; çeşitli sektörlerde 
geçmiş iş tecrübelerini kullanarak 
müşterileri için değer yaratmayı, 
beklentilerine kalite ve istikrarla 
karşılık vermeyi prensip edinmiştir. 

Ürünlerine sahip çıkmak ve satış 
sonrasında da müşterilerinin 
yanında olmayı ilke haline 
getirmiştir. Daha önce yurt 
dışından getirilen ve yerli üretimi 
yapılamayan ekipmanların 
üretimini de gerçekleştirerek 
ulusal iş gücüne önemli 
kazanımlar sağlamaktadır.

Geçmiş yıllardan itibaren 
kaynak makineleri ve kaynak 
otomasyonları ile ilgili çalışmalara 
yönelip, klasmanındaki teknolojik 
sistemlerin yapımını kendi öz 
kaynaklarıyla gerçekleştirmektedir.

EKO KAYNAK TEKNOLOJİLERİ



TEMMUZ | 2024

KATILIMCIMIZ BÜLBÜLOĞLU 
VİNÇ SAN. TİC. A.Ş.’YE ZİYARET

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve 
Bölge Müdürümüz ile birlikte Başkent 
sanayisine güç veren, yüksek ihracat 
rakamlarıyla ülkemiz ekonomisine 
büyük katkı sağlayan bölgemizdeki 
Bülbüloğlu Vinç Sanayi ve Ticaret 
A.Ş.’yi ziyaret ederek incelemelerde 
bulundu.

Tesislerde incelemelerde bulunan 
Başkanımız Şadi TÜRK’e firmanın 
faaliyetleri hakkında firma sahibi 

Önder BÜLBÜLOĞLU tarafından 
bilgi verildi.Başkanımız TÜRK, 
bölgemizde bulunan sanayi 
tesislerinin modernizasyonu ve 
verimlilik artırıcı çalışmalarının 
önemine vurgu yaparak, bu tür 
yatırımların Türkiye’nin ve Ankara’nın 
sanayi gücüne önemli katkılar 
sağlayacağını belirtti.

Firma sahibi Önder BÜLBÜLOĞLU, 
ziyaretlerinden dolayı Yönetim 
Kurulu Başkanımız Şadi TÜRK ve 

beraberindeki heyete teşekkür etti.
Katılımcı ziyaretinde Başkent OSB 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili 
Mehmet ERGİN, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz Ahmet Zeki TOPDEMİR, 
Öncel MOCAN, Hüseyin VAROL, 
Denetim Kurulu Üyemiz Ali GÖK ile 
Bölge Müdürümüz Soner ERKEK 
bulundu.
Katılımcı firmamıza 
misafirperverliklerinden dolayı 
teşekkür ederiz.
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1985 yılında Ankara’da faaliyete geçen katılımcımız, 
bugün sektörünün en önde gelen firmalarından biri 
olmuş ve Türk sanayisinde hakkı olan yeri almıştır. 

Küçük bir atölyede başlayan, bugün ise 400’ü aşan 
çalışanı, 100.000 metrekareye yakın kapalı alana 
sahip üretim tesisleri, Ankara, İstanbul, İzmir bölge 
müdürlükleri, Çukurova servis bölge müdürlüğü, 

Almanya, Fransa, İsviçre ve ABD bölge satış ve 
servis müdürlükleri, yurt içi ve yurt dışındaki bayileri, 
yaygın satış sonrası servis ağı ve sektörüyle ilgili 
dünya markalarıyla yaptığı iş birliği ile Türk vinç 
sektörünün en büyüğü olarak hizmet vermektedir.

BÜLBÜLOĞLU VİNÇ 
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PERSONELİMİZE “YENİLİKÇİ İKLİM VE KÜLTÜR” 
KONUSUNDA EĞİTİM VERİLDİ
Dr. Ayşegül ÖZKAVUKCU tarafından Bölge Müdürlüğü personelimize, “Yenilikçi İklim ve Kültür” konulu eğitim verildi.
Eğitimde, liderlik bakış açısı, hoshin kanri bakışı, kurumun değerleri, yalın yeni ürün ve süreç geliştirme ile agile 
çerçeve, sosyal stiller, ekip olmanın dörtlemesi, iletişimin 4 zehri, takdir ve geri bildirimin inovasyon ortamındaki rolü, 
niyet - odak - zihniyet bakışını kullanan inovasyon ekipleri konularında bilgiler aktarıldı.

İstanbul Sanayi Odası (İSO) 
tarafından hazırlanan Türkiye’nin 
500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2023 
araştırmasının sonuçları açıklandı.

Bölgemizde faaliyet gösteren 
firmalar, Türkiye’nin 500 büyük 
şirketlerini sıralayan ve prestijli liste 
olan İSO 500 2023 yılı listesinde yer 
alarak büyük bir başarıya imza attı.

Bu yıl açıklanan liste, Türkiye 
ekonomisinde önemli bir rol oynayan 
bölgemiz firmalarının da başarılarının 
bir kez daha tescillendiği bir liste 
oldu.Yönetim Kurulu Başkanımız 

Şadi TÜRK, bu başarıyla ilgili yaptığı 
açıklamada, “Türkiye’nin önde 
gelen sanayi bölgelerinden biri olan 
Başkent OSB’nin, İSO 500 listesinde 
katılımcı firmalarımızla temsil edilmesi, 
bölge olarak ne denli güçlü ve 
rekabetçi bir konumda olduğunu bir 
kez daha göstermiştir. Bu başarıda 
emeği geçen tüm katılımcılarımıza 
teşekkür eder, başarılarının devamını 
dilerim” şeklinde konuştu.

İSO 500’ün 2023 listesinde yer alan 
Başkent OSB firmalarının isimleri, 
Şa-Ra ENERJİ A.Ş., ASELSAN  
ELEKTRONİK SANAYİ VE TİCARET 

A.Ş., ABDULKADİR ÖZCAN 
OTOMOTİV LASTİK SANAYİ VE 
TİCARET A.Ş., ANTALYA KUTU 
SANAYİ OLUKLU MUKAVVA 
KAĞIT TİCARET A.Ş., HAVELSAN 
A.Ş. ve ELİN ELEKTRİK İNŞAAT 
MÜŞAVİRLİK PROJE TAAHHÜT 
TİCARET VE SANAYİ A.Ş. olarak 
belirlendi.

Başkent OSB Yönetimi olarak 
İSO 500 2023 listesinde yer 
alan katılımcılarımızı tebrik eder, 
başarılarının devamını dileriz.

TÜRKİYE’NİN 500 BÜYÜK SANAYİ KURULUŞU 
ARAŞTIRMASININ 2023 YILI SONUÇLARI AÇIKLANDI
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YENİLİK MERKEZİ YENİLİKÇİLİK PROGRAMI 
TAMAMLANDI

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, 
Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı 
(UNDP) ve Başkent Organize Sanayi 
Bölgesi ortaklığında kurulan Başkent 
OSB Yenilik Merkezi tarafından 
yürütülen Yenilikçilik Programında 
20 firmanın yenilik yönetimine ilişkin 
mevcut durum analizi yapılarak 
firmalara eğitim, danışmanlık ve 
mentorluk hizmetleri verildi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Şadi 
TÜRK, Başkent OSB Yenilik Merkezi 
ve yürütmekte olduğu projeler 
hakkında kısa bilgiler verdi.“Ocak 
2023 itibariyle faaliyete geçen Yenilik 
Merkezimiz, bölgemizde faaliyet 

gösteren firmaların Ar-Ge, Yenilik, 
Yeşil Dönüşüm ve Dijitalleşme gibi 
alanlarda farkındalıklarını artırmak 
ve iş birliklerini geliştirmek amacıyla 
çalışmalarını sürdürüyor.”
Yenilikçilik programında, bölgemizde 
faaliyet gösteren firmaların ve OSB 
Yönetiminin yenilik kültürüne öncülük 
etmeyi hedeflediğini söyleyen 
Başkanımız Şadi TÜRK, firmaların 
sürdürülebilirlik, karlılık, verimlilik ve 
yeni pazarları keşfetme ihtimallerini 
artırmaya çalıştıklarını belirtti.

Başkanımız TÜRK sözlerine şöyle 
devam etti:

“Yenilik Merkezimiz, uyguladığı 
programların yanı sıra, hem firmalar 
arası hem de firmaların uluslararası 
iş birliğini ve koordinasyonunu 
sağlayarak çevresel sürdürülebilirlik, 
dijital dönüşüm ve sanayide kadın 
istihdamı gibi farklı konularda da 
birçok proje çalışmalarını yürütmeye 
başladı” dedi.

Faaliyetlerine hız kesmeden 
devam eden Başkent OSB Yenilik 
Merkezi ile firmaların Ar-Ge, 
yenilik, girişimcilik, sürdürülebilirlik 
ve dijitalleşme kapasitelerinin 
geliştirilmesi hedefleniyor.
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ANKARA’NIN LİMANI; BAŞKENT OSB ETİ LOJİSTİK 
INTERMODAL TERMİNALİNE İLK YÜK TRENİ ULAŞTI

Ankara’nın Sanayi Havzasında, 
Intermodal Yeni Bir Yükleme 
Boşaltma Depolama Merkezi 
(Demiryolu Limanı) kuran, bu bölgeyi 
Ankara’nın ve İç Anadolu bölgesinin 
yükleme, boşaltma ve gümrükleme 
merkezi haline getirmeyi amaçlayan 
bölgemiz, hedeflerine ulaşıyor.

İpek Yolu Hattı üzerinde, Anadolu’nun 
merkezinde bulunan Başkent OSB 
Eti Lojistik Intermodal Terminalinden 
Türkiye’nin tüm limanlarına en kısa 
sürede erişim imkanı sağlayan 
demiryolu limanı, açılış fazını 

gerçekleştirerek faaliyetine başladı.
Demiryolu taşımacılığının arttırılarak 
taşıma maliyetlerinin ve taşımadan 
kaynaklı karbon salınımlarının 
düşürülmesini, sanayicilerimizin iç 
ve dış pazarda rekabet gücünün 
artırılmasını, ihracat kapasitesinin 
geliştirilmesini, Ankara’dan İzmir, 
İstanbul, İzmit, İskenderun, Mersin 
ve Samsun limanları ile Konya, 
Kayseri ve Kars lojistik merkezlerine 
doğrudan demiryolu bağlantısının 
sağlanmasını, lojistik operasyonlarının 
bir araya toplanmasını, faaliyetler 
için güvenli bir alanın oluşturulmasını 

ve yönetim ile planlamanın 
kolaylaştırılmasını amaçlayan 
proje, Ankara ve bölge sanayisinin 
kullanabileceği bir demiryolu limanı 
olma özelliğinin yanında bölgesel 
konumu, karayolu bağlantısı, iltisak 
hattı, yükleme boşaltma alanı ve yük 
potansiyeli ile ulusal ve uluslararası 
lojistik hizmeti verebilecek büyüklük 
ve alt yapıya sahiptir. Ülkemize hayırlı, 
uğurlu olmasını dileriz.
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KATILIMCILARIMIZA YENİ NESİL DEVLET 
DESTEKLERİ EĞİTİMİ VERİLDİ

Ticaret Bakanlığı ve Başkent OSB 
Dış Ticaret İstihbarat Merkezi 
ortaklığıyla Bölge Yönetim Binamızda 
gerçekleştirilen, bölgemizde ve 
bölgemiz dışında faaliyet gösteren 
firmalara “İhracatta Sağlanan Yeni 
Nesil Devlet Destekleri Eğitimi” verildi.

Ticaret Bakanlığı’na bağlı uzmanlar, 
eğitim katılımcılarına, Türkiye’nin 
ihracat performansını artırmak 
amacıyla geliştirilen yeni destek 
mekanizmalarını detaylı bir şekilde 
aktardılar. 
Eğitimde özellikle KOBİ’lerin ve 

sanayicilerin uluslararası pazarlarda 
rekabet güçlerini artırmalarına yönelik 
fırsatlar ele alındı.

Eğitimde sunulan başlıca konular 
şunlardı:

•Kobi ve Kümelenme Destekleri
•Tanıtım ve Fuar Destekleri
•Markalaşma ve Tasarım Destekleri
•Destek Yönetim Sistemleri Kullanımı
•Dahilde ve Hariçte İşleme Rejimleri

Eğitimde katılımcılar, Ticaret 
Bakanlığı’nın sağladığı çeşitli 

desteklerle ilgili detaylı bilgi edinme 
fırsatı buldu.

Ayrıca, firmaların uluslararası 
pazarlarda daha rekabetçi 
olabilmeleri için alabilecekleri 
önlemler ve yapmaları gereken 
başvurular konusunda da detaylı 
bilgiler paylaşıldı.

İhracatta Sağlanan Yeni Nesil Devlet 
Destekleri Eğitimi, Ticaret Bakanlığı 
yetkililerinin katılımcıların sorularını 
cevaplamasının ardından sona erdi.
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“SANAYİDE NEET KADINLAR PROJESİ” 
KAPSAMINDA KADINLARA EĞİTİM VERİLDİ

Başkent Organize Sanayi Bölgemiz, 
“Sanayide NEET Kadınlar Projesi” 
çerçevesinde, ne eğitimde ne 
istihdamda yer almayan kadınlara 
destek olmak amacıyla önemli bir 
adım attı.

Proje kapsamında, Başkent OSB 
Hacettepe Meslek Yüksekokulu 
ve Başkent OSB Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi eğiticileri 
tarafından, Kaynakçılık, CNC ve 
Endüstriyel Otomasyon alanlarında 
teorik eğitimler düzenlendi.
Eğitim programı, ne eğitimde ne 
istihdamda yer almayan kadınların 

meslek edinmelerine ve işgücüne 
katılmalarına olanak tanımak için 
tasarlandı. Bölgemizde yer alan 
eğitim kurumlarındaki eğiticiler, ne 
eğitimde ne de istihdamda yer alan 
kadınlara endüstriyel sektörlerde 
talep gören becerileri kazandırmak 
amacıyla nitelikli teorik eğitimler 
sundular.

Kaynakçılık, CNC ve Endüstriyel 
Otomasyon gibi alanlarda 
verilen teorik eğitimler, kadınların 
sektörel ihtiyaçlara uygun şekilde 
yetişmelerine ve mesleklerinde 
başarılı olmalarına olanak sağlamayı 

hedefliyor. Bu eğitimler, kadınların 
işgücüne katılımlarını artırmak ve 
sektörel çeşitliliği desteklemek adına 
önemli bir adım olarak ön plana 
çıkıyor.

Başkent Organize Sanayi 
Bölgemizin, kadınların ekonomik 
ve sosyal açıdan güçlenmelerini 
desteklemek ve toplumsal cinsiyet 
eşitliğine katkı sağlamak amacıyla 
attığı önemli bir adım olarak dikkat 
çekiyor.
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SANAYİDE NEET KADINLAR PROJESİ İŞKUR FİRMA 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISINDA KATILIMCILARIMIZ 
BİLGİLENDİRİLDİ

İŞKUR’un düzenlediği İşbaşı Eğitim 
Programı ve Sanayide NEET Kadınlar 
Projesi kapsamındaki faaliyetlerin ele 
alındığı İŞKUR-Firma Bilgilendirme 
Toplantısı, İŞKUR uzmanları ve 
OSB’mizde faaliyet gösteren firma 
temsilcilerinin katılımıyla gerçekleşti. 

Bölge Yönetim Binamızda 
düzenlenen toplantıda, İŞKUR’un 
İşbaşı Eğitim Programı ve Sanayide 
NEET Kadınlar Projesi’ne ilişkin 
detaylı bilgilendirmeler yapıldı. 

İŞKUR uzmanları, bu programlar 
kapsamında sunulan destekler, 
eğitim imkanları ve katılımcı firma 
için sağlanabilecek fırsatlar hakkında 

detaylı bir sunum gerçekleştirdi.
Bölgemizde faaliyet gösteren firma 
temsilcileri, kadın istihdamına 
katkı sağlamaya yönelik İŞKUR’un 
sunduğu desteklerin, iş dünyasına 
olan potansiyel etkilerini 
değerlendirdiler. İŞKUR’un sunmuş 
olduğu fırsatların, işletmelerin kadın 
istihdamı ve eğitim politikalarına nasıl 
katkı sağlayabileceği üzerine görüş 
alışverişinde bulunuldu.

Toplantı, katılımcılar arasında iş 
birliğini güçlendirmek ve proje 
uygulamalarını iyileştirmek amacıyla 
interaktif bir ortam sağladı. 
Toplantının sonunda, katılımcılar 
arasında Sanayide NEET Kadınlar 

projesinin uygulanmasına ilişkin 
karşılıklı anlayış ve işbirliği niyetleri dile 
getirildi. 

Bölgemiz öncülüğünde, Başkent 
Sanayicileri Derneğinin başvuru 
sahipliğinde, Sabancı Vakfı’nın mali 
katkısı ile desteklenen ve Başkent 
Organize Sanayi Bölgesinde 
uygulanmaya başlayan “Sanayide 
NEET Kadınlar Projesi” kapsamında 
istihdam sağlamak isteyen firmalar, 
İŞKUR İşbaşı Eğitim Programından 
faydalanacaklar.
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URGE PROJESİ HEDEF PAZAR ÇALIŞTAYI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Ticaret Bakanlığı tarafından 
desteklenen ve iş birliği kuruluşlarının 
başvurusuna açık olan Uluslararası 
Rekabetçiliğin Geliştirilmesi (URGE) 
projesi kapsamında “Başkent 
OSB Metal ve Makine Sektöründe 
Sürdürülebilir İhracat için Yeşil ve 
Dijital Dönüşüm Projesi” Kasım 2023 
tarihinde onay almıştı. 

Proje kapsamında düzenlenen 
“Hedef Pazar Çalıştayı”, uluslararası 
pazarlarda daha etkin bir şekilde 
konumlanmalarını sağlamayı 
amaçlayarak Başkent OSB’de yer 
alan ve projeye dahil olan 19 yenilikçi 
işletmeleri bir araya getirdi.

Bölge Yönetim Binamızda 
gerçekleştirilen çalıştayda, proje 
katılımcı firmalarına, hedef pazarlarını 

daha derinlemesine anlama ve analiz 
etme fırsatı sunuldu. Ayrıca küresel 
pazar dinamiklerinin inceliklerini 
anlamak, potansiyel müşteri 
profillerini belirlemek ve rekabet 
avantajını artırmak için kritik öneme 
sahip bilgiler firmalara aktarıldı. 

Karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan 
çalıştayda, katılımcılar arasında 
deneyim paylaşımı ve iş birliği 
fırsatları ele alındı ve birbirlerinden 
öğrenme ve birlikte büyüme yolunda 
önemli adımlar atma imkanı sağlandı.

Katılımcı firmaların uluslararası 
pazarlarda başarılı olabilmeleri için 
stratejik bir yaklaşım geliştirmelerine 
yardımcı olan bölgemiz, aynı 
zamanda Metal ve Makine 
Sektöründe Sürdürülebilir İhracat 

için Yeşil ve Dijital Dönüşüm 
URGE Projesi kapsamında 
gerçekleştirilmesi beklenen “Yurt Dışı 
Pazarlama Faaliyetleri” çerçevesinde 
proje katılımcı firmalarının ortak pazar 
alanlarını da keşfetmelerini sağlamayı 
hedefliyor.

Proje kapsamında Başkent OSB 
ev sahipliğinde düzenlenen Hedef 
Pazar Çalıştayı, katılımcı firmalara 
uluslararası arenada başarılı olmaları 
için gerekli bilgi, strateji ve iş birliği 
fırsatlarını sunarak, küresel bir 
vizyonun parçası olmalarına olanak 
tanıyor. Bu tür inisiyatifler, sadece 
işletmelerin değil, aynı zamanda 
bölgenin ve ülkenin ekonomik 
kalkınması için önemli bir itici güç 
olmaya devam edecektir.
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İHTİYAÇ ANALİZİ 
KAPANIŞ TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİ;
KATILIMCILARIMIZA DESTEĞİMİZİ SÜRDÜRÜYORUZ

Ticaret Bakanlığı desteğiyle 
Başkent Organize Sanayi Bölgesi 
tarafından yürütülen Metal ve Makine 
Sektöründe Sürdürülebilir İhracat 
için Yeşil ve Dijital Dönüşüm URGE 
Projesi İhtiyaç Analizi çalışmaları 
tamamlandı.

İhtiyaç analizi kapsamında projede 
yer alan 19 firma ziyaret edilerek 

uluslararasılaşma, yeşil dönüşüm 
ve dijital dönüşüm alanlarında analiz 
çalışmaları yürütüldü. 

Çalışmalar sonucu tespit edilen 
eğitim, danışmanlık ve yurt 
dışı pazarlama gibi küme ortak 
faaliyetlerini paylaşmak üzere Strateji 
Paylaşma ve Kapanış Toplantısı, 
Bölge Müdürlüğü Yönetim Binasında 

yapıldı. Stratejik planların gözden 
geçirilmesi, başarılar ve öğrenme 
fırsatları üzerinde durulmasıyla devam 
eden toplantıda, eğitim, danışmanlık 
ve yurt dışı pazarlama faaliyetlerinde 
elde edilen sonuçlar detaylı bir 
şekilde ele alındı.
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RÖPORTAJ:
ELİN A.Ş.

ELİN A.Ş. ile sektör hakkında bir röportaj gerçekleştirdik.

Firmanızın hikayesi nasıl başladı?

Firmamız 1981 yılında Savaş Elgin 
YALI tarafından Ankara’da kurulmuştur. 
İlk etapta Elektrik Taahhüt, Mekanik 
Taahhüt ve Enerji Taahhüt alanlarında 
başarılı işlere imza atmıştır. 

2017 yılında ilk fabrikasını açarak, 
Fotovoltaik Modül Üretimi alanına hızlı 
bir giriş yapmıştır. Bugün ise Avrupa 
ve Amerika Kıtası’nda 3 fabrikadan 
oluşan üretim tesislerinde; 100.000 
metrekare üzerinde üretim alanında, 
toplamda 4.5 GW / Yıl kapasiteli son 
teknoloji Fotovoltaik Modüllerin üretimini 
yapmaktadır.
ELİN Avrupa ve Amerika’da Fotovoltaik 
Modüllerin lider üreticisi ve güneş 
enerjisi çözümleri sağlayıcısıdır.

Faaliyet alanlarınız ve ürünleriniz 
nelerdir?

Faaliyet alanlarımız, başta Fotovoltaik 
Modül Üretimi olmak üzere, Elektrik 
Taahhüt Hizmetleri (EPC), Enerji Taahhüt 
Hizmetleri (EPC), İşletme Bakım, 
Proje Geliştirme, Evirici ve Depolama 
Çözümleri, Eva Üretimi ve Elektrik 
Malzemeleri Tedariği alanlarında iştirak 
firmalarımız ile birlikte aktif bir şekilde 
faaliyet göstermekteyiz.

Ürün olarak ise, portföyümüzde, 
Kendi markamıza ait Sirius Fotovoltaik 
Modüller, Hibrit invertör ve batarya, AC 
charger ve DC charger örnek olarak 
gösterilebilir.

Ek olarak güneş panellerinin 
komponentlerinden olan EVA ürününü 
de üretmekteyiz.

Tedarikçisi olduğunuz başlıca 
firmalar/kurumlar kimlerdir?

Bir çok firmanın tedarikçisi olmakla 
birlikte genellikle büyük kurumsal 

yapılar, EPC firmalarımız, yatırımcılar, 
toptancı olarak nitelendirilen firmalar 
vb. firmalara hizmet vermekteyiz. Aynı 
zamanda fabrikamızda kendi markamız 
Sirius dışında farklı markaların da PV 
modüllerini üretmekteyiz. Bu bağlamda 
Tier-1 Çinli üretici Seraphim ve Alman 
Viessmann markalarının Türkiye’de PV 
modüllerini üreten tek firmayız.

Büyüme ve yatırım süreciniz nasıl 
gelişti?

2017 yılında Başkent OSB’de açtığımız 
fabrikamız 250 MW üretim kapasitesiyle 
devreye alınmıştır. 2020 yılına kadar 
geçen sürede kapasitemizi 500 MW’a 
kadar yükselttik. 2021 yılında PV 
modül teknolojisi hücre boyutlarının 
da değişmesi ile birlikte gelişti. Daha 
yüksek güç çıkışına sahip PV modüller 
globalde üretime başladı ve firmamız 
Halfcut teknolojisi adı verilen bu yeni 
teknolojiyle üretim yapan ilk Türk üretici 
oldu. 

2021 yılında yatırım ve talep artışları söz 
konusu olduğundan dolayı firmamız 
üretim hatlarının kapasitelerini artırma 
kararı aldı. 2022 Temmuz ve 2022 Eylül 
ayında 2 üretim holünü daha devreye 
aldık. Bu sayede mevcut fabrikamız 2,5 
GW/yıl üretim kapasitesine ulaştı. 
2022 yılı sektörün en dinamik yıllarından 
biriydi. 

Aynı zamanda globalde fotovoltaik 
modül teknolojisi P type üretimden N 
type üretime kaymaya başlamıştı. Elin 
olarak yine öncü kimliğimizi ön planda 
tutacak bir yatırım yaptık. 2023 yılı 
Mart ayında ASO 2. OSB’de yeni bir 
fabrikamızı devreye aldık.
 
Bu fabrikamızda N type Topcon 
teknolojisi dediğimiz teknolojiyle seri 
üretim yapan ve sahaya ürün sevk eden 
ilk Türk firması olmayı başardık. Gerek 
teknolojiyi yakından takip etmemiz 

gerekse yatırım kararlarının planlı 
alınması ve teknolojiye ayak uydurulması 
konusunda her zaman hassasiyet 
göstererek ön planda olmayı başardık. 
2022 yılı İlk 500 Sanayi Kuruluşu 
listesinde yerimizi aldık. 

PV modül üretiminde kullandığımız 
hammaddelerimizden biri olan EVA 
üretimine de grup şirketimiz Soline 
firması üzerinden başladık.

Bununla birlikte Amerika’nın Çin’e karşı 
izlemiş olduğu politikadan dolayı oluşan 
pazarı keşfeden firmamız Amerika’da 
1GW/yıl üretim kapasitesine sahip bir 
üretim tesisi kurma kararı almıştır. 2023 
yılı son çeyreğinde devreye alınan 
fabrikamız 2024 yılı Mart ayında seri 
üretimlerine başlamıştır. Bu sayede 
Yurtdışında PV modül üretimi yapan 
ilk Türk firma olarak yine bir ilki daha 
başardık.

İleriye yönelik hedefleriniz nelerdir?

İleriye yönelik en büyük hedeflerimizden 
biri, hali hazırda hayata geçirmek için 
yer tahsisini yaptığımız Sivas’daki Hücre 
fabrikamızı devreye almaktır. Bü hücre 
fabrikasını faaliyete geçirdiğimizde, 
ürünlerimizin yerlilik oranını artırmakla 
kalmayıp hammadde konusunda dışa 
olan bağlılığımızı da büyük ölçüde 
azaltmış olacağız.  Aynı zamanda 
ürettiğimiz hücreleri Amerika’daki 
üretimlerimizde kullanacağız.

Amerika fabrikamızda satış performansı 
ve pazardaki gelişmelere paralel olarak 
2024 yılı sonunda kapasite artırımı 
hususunda bir planımız bulunmakta. Bu 
bağlamda kapasiteyi 2 GW/yıl’a çıkarma 
ile ilgili harekete geçilecektir.

Aynı zamanda Sirius markasıyla solar 
sektörde her alanda var olmak en 
büyük hedeflerimiz arasında. Şuan 
da hibrit inverter, batarya ve araç 

şarj istasyonlarını globalde OEM 
üretim yaptırarak markamız Sirius ile 
müşterilerimize sunuyoruz. Gelecekteki 
planımız Sirius markasıyla bu bataryaları 
şuanda inşaatı devam eden mevcut 
fabrikamızın yanında kurulacak yeni 
üretim tesisimizde üretmektir.
Bu üretim tesisinde BIPV (Binalara 
entegre fotovoltaik sistemler) üretimi 
yapmayı planlamaktayız.

Son olarak eklemek istedikleriniz 
nelerdir?

Yenilenebilir enerjinin öneminin gün be 
gün arttığı  ve her bir bireyin,topluluğun 
ve firmanın daha yeşil ve daha güvenilir 
bir gelecek için elini taşın altına koyması 
gerektiği bu günlerde biz de ELİN ailesi 
olarak Paris İklim Anlaşması ile birlikte 
2053 sıfır karbon emisyonu hedefinde 
inşa eden, üreten, ihraç eden, bir firma 
olmak için çalışmaktayız.
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Firmanızın hikayesi nasıl başladı?

Hikayemiz kurucumuz  Sayın Osman 
TURAN’ın Çankırı’nın Orta İlçesinde 
1960 yılında NURİŞ ismiyle ziraat 
makinaları üreterek başlamıştır. Ürettiği 
ziraat makinalarına NURİŞ markasını 
veren kurucumuz  Sayın Osman 
TURAN 1968 yılında NURİŞ ismine 
marka tescili yaptırmış ve 1995 yılına 
kadar ziraat makinaları üretmiştir. 

1995 ‘ten sonra prefabrik sektöründe 
hizmet vermeye başlamış olan NURİŞ 
günümüze kadar da bu sektörde 
hizmet vermeye devam etmektedir. 

İvedik’te 200 m2’lik bir atölyede 
başlamış olduğumuz üretim bugün 
Başkent OSB’de 30.000 m2 alan 
üzerinde 22.000 m2 kapalı alan 
üzerinde tüm hızıyla sürmekte olup; 
sektörünün öncüsü bir firma olarak 
yoluna devam etmektedir.

Faaliyet alanlarınız ve ürünleriniz 
nelerdir?

NURİŞ Prefabrik Yapı olarak ön 
üretimli yaşam alanları üretmekteyiz. 
Projesine uygun fabrikada üretimini 
yaparak, montaj sahasına sevkini 
yapıp montaj ekiplerimizle bir lego 
gibi parçalar birleştirilerek yapılar 
oluşturmaktayız. 

Yaptığımız ürünler konteynerler, 
prefabrik yapılar, karavanlar, çelik 
binalar, hafif çelik kalıcı yapılar. (okul, 
konut, hastane, yurt vb. yapılar)

Tedarikçisi olduğunuz başlıca 
firmalar/kurumlar kimlerdir?

Firmamızın üretmiş olduğu yapılar 
sağlam, kaliteli ve hızlı bir şekilde 
yapılabildiği için genel itibari ile 
bahsedilen özelliklerde yapı ihtiyacı 
olan kamu, özel sektör ve bireysel 

müşterilere hizmet vermekteyiz. 
Bunları genel olarak sıralayacak 
olursak Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, 
Sağlık Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı, 
İçişleri Bakanlığı, AFAD, belediyeler, 
yardım kuruluşları, inşaat firmaları, 
maden firmaları, petrol firmaları, 
müteahhit firmaları, bireysel müşteriler 
ve yurt dışı müşteriler vb.

Büyüme ve yatırım süreciniz nasıl 
gelişti?

Sektörümüz 1999 yılında Marmara 
depreminden sonra büyük bir ivme 
yakaladı. Depremler başta olmak 
üzere doğal afetler, toplu göçler 
bizim sektörümüzün hızlı büyümesine 
vesile oldu. NURİŞ olarak üretim 
faaliyetlerimizden kazandıklarımızı 
işimize yatırarak kapasitemizi arttırdık 
ve üretimimizi büyütmek suretiyle 
sektörün öncü firması olduk. 

Prefabrik sektörünün büyümeye ve 
gelişmeye açık ve uzun yıllar revaçta 
olacağını öngörmekteyiz.

İleriye yönelik hedefleriniz 
nelerdir?

Biz yaşam alanları üretmekteyiz. 
İnsanlığın başlangıcı ile beraber 
ihtiyaç hiç bitmemiş hep artmıştır. 
Hızlı, ekonomik, dayanıklı yapılar 
yapabilmek sektörde farklılaşabilmek 
için AR-GE ve ÜR-GE çalışmalarına 
önem veriyoruz. 

Makina parkımıza, yetişmiş insan 
kaynağımıza ve teknolojiye yatırım 
yaparak ulusal ve uluslararası düzeyde 
bu sektörün en güçlü firmaları 
arasında en ön sıralarda olmayı 
hedefliyoruz. 

Kapasitemizi artırmak amacıyla 
da 21.500 m2 arsa üzerinde yeni 
yatırımımız söz konusu. 2025 yılı 
sonuna tamamlamayı planladığımız 

yaklaşık 20.000.000 usd’lık yatırımla 
gelecek yıllara firmamızı hazırlıyoruz.

Son olarak eklemek istedikleriniz 
nelerdir?

Coğrafya kaderdir söylemi son 
dönemlerde sıkça kullanılan bir deyim 
haline geldi. Bu bağlamda bizim 
ülkemizde deprem kuşağı üzerinde. 
Bu gerçeği hiç unutmadan yapılarımızı 
çok sağlam yapmalıyız. 

Binaların insan öldürdüğü günleri artık 
geride bırakmalıyız. Çelik yapılarla 
bunu sağlayabiliriz. NURİŞ ailesi olarak 
şimdiye kadar pek çok değişik alanda 
tek katlı ya da çok katlı yapılar yaparak 
bunu gösterdik. 

Bundan sonrada sağlam yapılar 
üreterek güvenli yapılarda geleceği 
kucaklamak istiyoruz.

RÖPORTAJ:
NURİŞ PREFABRİK

NURİŞ PREFABRİK YAPI ile sektör hakkında röportaj 
gerçekleştirdik.
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